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درمکتب امام

غدیر یادآور الگوی حکومتداری
زنده نگه داشتن این عید]غدیر[ نه برای این است که چراغانی بشود و 

قصیده خوانی بشود و مداحی بشود، اینها خوب است، اما مسئله این نیست. 

مسئله این است که به ما یاد بدهند که چطور باید تبعیت کنیم، به ما یاد 

بدهند که غدیر منحصر به آن زمان نیست، غدیر در همه اعصار باید باشد و 

روشی که حضرت امیر در این حکومت پیش گرفته است باید روش ملتها و 

دست اندرکاران باشد.

اخبار کوتاه

برخی مسئولان دولتی 
به دنبال فراموشی فیش های نجومی هستند

حســینعلی حاجی دلیگانی نماینده مردم شاهین شهر با اشاره 
به انتشــار فیشــهای نجومی برخی از مدیران دولتــی اظهار کرد: 
دریافت کنندگان حقوقهای نجومی مجازات شــده و از سمت خود 

برکنار و به مردم معرفی شوند.
حاجی دلیگانی لزوم بازگشت اضافه دریافتی های برخی از مدیران 
دولتی به بیت المال را مورد تأکید قرار داد و گفت: مسئولان هر چه 

زودتر قانون را درباره اینگونه پرداختها و دریافتها اصلاح کنند.
عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس با بیان اینکه 
رسیدگی به  تخلفات مدیران باید در کوتاه ترین زمان صورت گیرد، 
تصریح کرد: برخی مسئولان دولتی که وظیفه رسیدگی به تخلفات 
این مدیران بر عهده آنهاست به دنبال این هستند که با گذشت زمان 

این موضوع به فراموشی سپرده شود.
حاجی دلیگانی در پاسخ به این پرسش که مهم ترین راهکار برای 
مقابله با پرداخت حقوقهای نجومی چیست؟ تصریح کرد: مهم ترین 
راهکار مقابله با چنین پرداختهایی، تقویت سیســتم نظارتی  دیوان 
محاسبات و سایر دستگاه های نظارتی است؛ البته ضابطه مند کردن 
بخشــهایی که اقتضا می کند حقوق بیشتری به آنها پرداخت شود 

نیز، ضروری است.

اتحادیه اروپا از ایران در مورد ساخت قطعات سانتریفیوژ 
توضیح خواهد خواست

اتحادیه اروپا در بیانیه ای که هفته آینده صادر می شود، از ایران 
می خواهد در مورد از سرگیری ساخت قطعات سانتریفیوژ، توضیح 
دهد. در بیانیه ای که آسوشیتدپرس می گوید به نسخه ای از پیش نویس 
آن دست یافته و قرار است در نشست هفته آینده شورای حکام آژانس 
رســما صادر شود، »همکاری کامل ایران« در این رابطه با آژانس را 

خواستار خواهد شد.

ایران آماده میانجی گری در مناقشه قره باغ است
»محســن پاک آئین« سفیر جمهوری اسلامی ایران در باکو در 
مصاحبه بــا خبرگزاری »ای پی ای« آذربایجــان اعلام کرد، ایران 
آمادگی دارد تا در حل مناقشه قره باغ، نقش میانجی گر را ایفا کند. 
ســفیر جمهوری اسلامی ایران در باکو درباره نحوه مشارکت تهران 
در حل مناقشات قره باغ گفت: »ایران آمادگی دارد و همواره پیشنهاد 
داده تا در حل این مناقشــه نقش میانجی گر داشته باشد. به اعتقاد 
ما کشــورهای میانجی گر باید نقش فعال تری در حل این مناقشــه 
ایفا کنند. البته ایران همواره آماده است تا نقش مثبتی در حل این 

مسئله ایفا کند.«

راهبرد جدید ایران ساخت رآکتورهای کوچک
 در همکاری با کشورها است

»علی اکبر صالحی« معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی 
اتمی ایران که برای شــرکت در نشست سالانه سازمان بین المللی 
انجمن جهانی هســته ای در لندن به ســر می بــرد، در گفت وگو با 
خبرگزاری روسی اسپوتنیک درباره استراتژی جدید هسته ای ایران در 
پسابرجام سخن گفت: راهبرد جدید ایران مبتنی بر ساخت راکتورهای 
کوچک در همکاری با کشورهای دیگر است ولی تاکنون با هیچ  کشور 

خواهان این فناوری مذاکره جدی نشده است.

بازدید اعضای کمیسیون امنیت ملی
 از رآکتور آب سنگین اراک

حجت الاسلام مجتبی ذوالنور در گفتگو با مهر، با اشاره به تعویق 
برنامه دو هفته قبل بازدید اعضای کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس از رآکتور آب سنگین اراک، اظهار داشت: این برنامه 
که  قرار بود در راستای تدوین گزارش شش ماهه اجرای برجام انجام 
شود، به دلیل بررسی احکام برنامه ششم توسعه منتفی شد. وی افزود: 
با برنامه ریزی صورت گرفته دوشنبه هفته آینده ۲۹ شهریورماه این 
بازدید با حضور تعداد قابل توجهی از اعضای کمیسیون امنیت ملی 

و سیاست خارجی انجام می شود.
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رئیس  جمهور در فضایی صمیمی با خانواده 
جانباز 70درصد و پدر سه شهید دفاع مقدس 
دیدار و ضمن تمجید و آرزوی سلامتی، از ایثار 

و فداکاری ایشان تجلیل کرد.
حسن روحانی روز چهارشنبه در دیدار صمیمی 
بــا محمدجــواد ایرانی جانبــاز 70 درصد دوران 
دفاع مقدس و خانواده ایشــان، گفت: آنچه شــما 
انجام دادید بســیار ارزشمند و بزرگ است، چراکه 
جانبازان و شهدای دفاع مقدس، در دوران تنهایی 
جمهوری اسلامی که همه دنیا برای حمایت از رژیم 
صدام در حمله به ایران متحد شــده بودند، از این 
آب وخاک جانانه دفاع کردید و در جنگی نابرابر و 
در دفاعی مظلومانــه اجازه ندادید ذره ای از خاک 

وطن اشغال شود.
روحانی جانبازان را مصداق کامل و نمونه عالی 
صبر توصیف و تصریح کرد: اینکه جانبازی مثل شما، 
پس از تحمل درد و رنج اولیه جانبازی، 34 ســال 
نیز بر این معلولیت جسمی، صبر می کند، بسیار با 
ارزش و قابل احترام اســت و هیچ کس جز خداوند 
نمی تواند اجر این صبر و ازخودگذشتگی را بدهد.

رئیس جمهور تأکید کرد: از خداوند می خواهم 

رئیس جمهور گفت: شرایط جهان و منطقه 
شرایط مناسبی نیســت و همه باید به دنبال 
صلح و ثبات در منطقه خودمان و در ســطح 
جهان باشیم، برای ما ابتدا امنیت ملی خودمان 
و سپس امنیت و ثبات منطقه و در مرحله سوم 

امنیت جهانی اهمیت دارد.
حســن روحانی رئیس جمهور کشورمان صبح 
جمعه پیش از عزیمت به ونزوئلا، کوبا و نیویورک در 
جمع خبرنگاران اظهارداشت: درحال حاضر ریاست 
جنبش غیرمتعهدها بر عهده ایران است و در طول 
4 ســال گذشــته این مســئولیت را ایران بر عهده 
داشته و در این اجلاس سران که اجلاس هفدهم در 
ونزوئلا است ریاست از ایران به کشور دوست ونزوئلا 

منتقل می شود.
روحانی افزود: بنابراین هدف اصلی در این سفر هم 
مسئله حضور در این اجلاس است و هم دیدار دوجانبه 
با مســئولان ونزوئلا البته به طور طبیعی در حاشیه 
اجلاس ملاقات هایی با سران کشورهای دیگری که 

در این اجلاس شرکت می کنند انجام خواهد شد.
رئیس جمهور تصریح کرد: بعد از ونزوئلا ســفر 
کوتاهی به کشــور دوســت و انقلابی کوبا داریم که 
البته بیشــتر به مســائل دوجانبه و آمریکای لاتین 

روحانی پیش از سفر به قاره آمریکا:

همه باید به دنبال صلح و ثبات در منطقه خود و جهان باشیم

بــه دلیل تاثیرگذاری که کوبــا در این منطقه دارد 
خواهیم پرداخت.

به گــزارش فارس، روحانی ادامه داد: پس از آن 
نیز شــرکت در اجلاس عمومی سازمان ملل متحد 
که 71 اجلاس اســت، در آن اجلاس سخنرانی در 
مجمــع عمومی برای بیان نظــرات نظام جمهوری 

اســلامی ایران راجع به مســائل مختلف منطقه و 
جهان انجام خواهد شــد و همچنین دیدار با علما و 
متفکران اسلامی و سیاسیون و انجام مصاحبه هایی 

برنامه ریزی شده است.
وی تاکید کرد: در حاشیه برگزاری این مجمع نیز 
ملاقات هایی با سران برخی کشورها خواهیم داشت.

رئیس جمهور بیان کرد: شرایط جهان و منطقه 
شــرایط مناسبی نیست و همه باید به دنبال صلح و 
ثبات در منطقه خودمان و در ســطح جهان باشیم، 
برای ما ابتدا امنیت ملی خودمان و ســپس امنیت 
و ثبــات منطقــه و در مرحله ســوم امنیت جهانی 

اهمیت دارد.
روحانــی افزود: در اجــلاس غیرمتعهدها که از 
لحاظ تعداد شرکت کننده های این اجلاس که 1۲0 
کشــور عضو این جنبش هســتند و دومین مجمع 
بزرگ جهانی بعد از مجمع سازمان ملل متحد است، 
موضوعی هم که در دســتور کار این اجلاس است 
موضوع صلح، حاکمیت و همبســتگی است لذا در 
شرایط امروز هم مسئله صلح برای ما مهم است و هم 
عدم مداخله در امور داخلی کشورها و حاکمیت ملی 
کشورها و همچنین رایزنی و همبستگی و هماهنگی 
و همکاری درباره مسائل جهان در حال توسعه و کل 

جهان برای ما اهمیت دارد.
وی خاطرنشان کرد: امیدواریم در این اجلاس ها 
هم بتوانیم نظرات جمهوری اسلامی ایران را تبیین 
کنیم و هم در ملاقاتهایی که با سران کشورها داریم 
مســائل دوجانبه مان را با کشورهای مختلف دنبال 

کنیم.

روحانی در دیدار خانواده معظم شهدا و جانبازان:

ملت ایران با هدایت  رهبر معظم انقلاب 
از همه توطئه ها با سربلندی عبور خواهد كرد

به همه مــا توفیق دهد در همــان راهی که امام 
خمینی)ره( پیش روی ملت گشود حرکت کنیم و 
تردید ندارم که ملت ایران با هدایت های رهبر معظم 
انقلاب از همه توطئه های پیشِ  رو با سربلندی عبور 

خواهد کرد.
رئیس جمهور در این دیدار که حجت الاســلام 
شهیدی معاون رئیس جمهور در امور ایثارگران نیز 
حضور داشت، لوح تقدیری را به این جانباز سرافراز 

دوران دفاع مقدس تقدیم کرد.

محمدجواد ایرانی جانباز 70 درصد کشورمان 
در سال 61 و در عملیات محرم به درجه جانبازی 

نائل گشت.
ملت ایران، همواره پاسدار خون شهیدان 

خواهد بود
حجت الاسلام حســن روحانی همچنین عصر 
چهارشنبه در ادامه دیدارهای سرزده و صمیمی با 
خانواده معظم شهدا و ایثارگران، با حضور در منزل 
شهیدان محسن، مجتبی و محمدرضا عرب سرخی، 

ایثار و فداکاری والدین شهدا را ستودنی دانست و 
خطاب به پدر این شــهیدان گفت: شما فداکاری 
بسیار بزرگی انجام دادید و قطعاً در پیشگاه خدای 
متعال از پاداش و اجر والایی برخوردار خواهید بود.
رئیس جمهور تصریح کرد: پدری که سه فرزند 
خویش را در راه خدا فدا کرده اســت، عزیز هر دو 
دنیا است و بدون تردید ملت شریف ایران، قدر ایثار 
خانواده بزرگ شهیدان را به خوبی می داند و همواره 

پاسدار خون شهیدان خواهد بود.
رئیس جمهور در این دیدار که حجت الاســلام 
شــهیدی معاون رئیس جمهور در امور ایثارگران 
نیز حضور داشــت، لوح تقدیری را به پدر شهیدان 
محســن، مجتبی و محمدرضا عرب سرخی تقدیم 

کرد.
شــهیدان محســن، مجتبــی و محمدرضــا 
عرب ســرخی در دوران دفــاع مقدس و به ترتیب 
در ســنین  30، ۲1 و 18 ســالگی به درجه رفیع 

شهادت نائل آمدند.

عضو جامعه مدرســین با اشاره به نامه 
جامعه مدرســین به رئیس جمهور و بیان 
تذکراتی در عرصــه فرهنگی گفت: جامعه 
مدرسین یک نامه محرمانه را برای آقای رئیس 
جمهور محترم تنظیم و اشکالات فرهنگی را 
که به ذهنشان می آمد ، منتقل کردند، البته 
این دفعه اول نیست و این کار مکررا انجام 

شده است.
آیت الله محسن فقیهی عضو جامعه مدرسین 
حوزه علمیه قم در گفت وگو با خبرگزاری رســا، 
به ارزیابی عملکرد فرهنگی دولت یازدهم پرداخت 
و گفت: حکومت اسلامی و جمهوری اسلامی که 
در هم آمیخته شــده سبب می شود که دنیا از آن 

انتظاراتی داشته باشد.
عضو جامعه مدرســین حوزه علمیه قم با بیان 
اینکه این افراد عدالت را زیر پا گذاشته و از قانون 
سوء استفاده کردند، ابراز داشت: درست که قانون 
کار را به آنها واگذار کرده اما عدالت شان کجا رفته 
اســت، آیا امیرمؤمنان که بیت المال را در دست 
دارد برای خود یا بــردارش عقیل حقوق نجومی 

قرار می دهد، عدالت چه اقتضایی دارد.
وی عنوان کرد: در مملکت قانون وجود دارد اما 
متأسفانه از آن سوء استفاده می شود، قانون می گوید 
کنسرت قانونی است و وزارت ارشاد مجوز دهد تا 
برگزار شود، آیا این کنسرت باید اسلامی باشد یا 
نباید اسلامی باشــد، این کنسرت اسلامی را چه 
کسی تشخیص می دهد؛ کسانی باید بروند و دقت 

کنند که کجای این کنسرت ها اشکال دارد.
آیت الله فقیهی با تأکید بر اینکه مسائل حرام 
در کنسرت ها باید کنار گذاشته شود، خاطرنشان 
کرد: مسلم است که در مملکت جمهوری اسلامی 
خلاف شرع نباید انجام شود، خلاف شرع ها باید کنار 
گذاشته شود، اگر مخلوط حرام و حلال است باید 
حرام جدا شود، اگر کلا حرام است باید جلوی آن 
گرفته شود و اگر حلال است بگذارند که انجام شود.

اســتاد حوزه علمیه قم با اشاره به نامه جامعه 
مدرسین به رئیس جمهور و بیان تذکراتی در عرصه 
فرهنگی گفت: جامعه مدرسین یک نامه محرمانه را 
برای آقای رئیس جمهور محترم تنظیم و اشکالات 
فرهنگی را که به ذهن شان می آمد را منتقل کردند.

وی افزود: این دفعه اول نیست و این کار مکررا 
انجام شده و نامه و ملاقات های گوناگونی صورت 
گرفته است، بزرگان جامعه مدرسین ملاقات هایی 
بــا آقای رئیــس جمهور داشــتند و آقای رئیس 
جمهور نیز به جامعه مدرســین تشریف آوردند و 

صحبت هایی کردند.
وی ادامه داد: جامعه مدرسین حرف ها و مطالبی 
را که دارد منتقل می کند و آنها نیز توجه داشــته 
و برای توضیحات حضــور پیدا می کنند و گاهی 
مشــکلات خود را می گویند، نماینده های دولت 
و وزار می آیند و توضیحاتی می دهند که مشــکل 

کجا است.
استاد حوزه علمیه قم خاطرنشان کرد: معمولا 
افرادی که می خواهند از مردم رأی بگیرند اینگونه 
صحبت می کنند، یعنی از همــه گروه ها به ویژه 
گروه هایی که خیلی توجه به اسلام ندارند طرفداری 
می کنند، این ها به دلیل نیازمندی به رأی چنین 
برخوردی می کنند، به جمهوریت بیشــتر توجه 
می کنند چون به رأی نیاز دارند از این رو به گونه ای 
سخن می گویند که همه گروه ها به آنها رأی دهند.

آیت الله فقیهی:

جامعه مدرسین مکررا درباره مشکلات فرهنگی 
به دولت و رئیس جمهور تذكر داده است

مراسم گرامیداشت شهادت سردار مدافع 
حرم شهید »احمد غلامی« با حضور پرشور 

مردم تهران برگزار شد.
بــه گزارش تســنیم، در این مراســم که روز 
پنج شنبه در حسینیه سپاه حضرت سید الشهدا)ع( 
اســتان تهران با حضورشــخصیت های کشوری و 
لشــکری و مردم شــهیدپرور تهران برگزار شــد، 
حجت الاسلام حسین انصاریان گفت: شهیدی که 
در زمان نبود پیامبر و امامان و غیبت امام معصوم 
به شهادت رسیده باشد شهید اکبر بوده و جهاد او 
نیز جهاد اکبر است چون در زمان غیبت امام معصوم 
از روی آیــات و روایات و با حکم فقیه پا در میدان 

جنگ می گذارد و به شهادت می رسد.
حجت الاســلام انصاریان افزود: هیچ پیامبر و 
امامی قدم اول را برای جنگ برنداشت، بلکه زمانی 
که دشمنان چهره واقعی خود را نشان دادند به امر 

پروردگار دروازه جهاد گشوده شد.
وی بــا بیان اینکه قرآن، انبیا و امامان جهاد را 
یک عمل الهی، عرشی و دینی دانسته اند، بیان کرد: 
وارد شــونده در امر جهاد دارای اجر عظیمی بوده 
و خداوند روح شــهید را خریده است، زیرا که روح 
شهید دارای قیمتی است که ملائک و غیر ملائک 
توان پرداخت قیمت روح شــهید را ندارند و تنها 

خداوند قادر به پرداخت چنین اجری است.
این اســتاد اخلاق ادامــه داد: ملــت ما باید 
سپاسگزار این چنین شهدایی باشند که جان خود 

مراسم گرامیداشت سردار مدافع حرم 
شهید »احمد غلامی« برگزار شد

نامه ای به حسین  رئیس خانه احزاب طی 
برادر رئیس جمهور، برخورد وی در  فریدون 
ازای تقاضای خانه احزاب برای دیدار با سران 

قوا از جمله رئیس جمهور را توهین دانست.
قدرتعلــی حشــمتیان رئیس خانه احزاب طی 
نامه ای به حســین فریدون بــرادر رئیس جمهور، 
برخورد وی در ازای تقاضای خانه احزاب برای دیدار 
با سران قوا از جمله رئیس جمهور را توهین دانست.
در بخشی از نامه آمده است: آقای روحانی خود 
را مستقل نامید و در تبلیغات انتخاباتی کاندیدای 
مستقلین بود اما بعد از انتخابات، متاسفانه افرادی 
که هیچ گونه نقشی در انتخاب ایشان نداشتند، به 
واسطه ارتباط با شما به دولت راه یافتند که چنین 
روشی شایسته دولت تدبیر و امید نبود. توضیحات 
لازم را در فرصت مناســب به جناب آقای روحانی 

ارائه خواهم کرد.
به گــزارش فارس، در بخش دیگــری از نامه 
رئیس خانه احزاب آمده اســت: یکی از وعده های 
آقای روحانی احیای خانه احزاب بود که با همکاری 
متقابل وزارت کشور و دبیران کل احزاب جامه عمل 
پوشــاند. در ادامه پیگیری های قبلی طی نامه ای 
تقاضای ملاقات را شــخصا به حضور شما دادم اما 
شما پاسخ نسنجیده )به من ربطی ندارد( و تحویل 
نگرفتن نامه تقاضای ملاقــات با رئیس جمهور را 
صــورت دادید کــه نه تنها توهین بــه خود بلکه 
توهین به شورای مرکزی و خانه احزاب است و لذا 
بر اســاس وظیفه تشکیلاتی لازم می دانم موضوع 
را به اســتحضار ملت شریف و بزرگ ایران برسانم 
هر چند که رئیس جمهور عزیزمان حساسیت لازم 
نســبت به تکریم احزاب را دارند و به شما خواهند 

فرمود که به شما ربط دارد.
حشمتیان در بخش دیگری از نامه تاکید کرد: 
به استناد یکی از مصوبات شورای مرکزی مقرر شده 
بود که شورای مرکزی و هیئت بازرسی که 36 نفر 
هســتیم و منتخب احزاب سراسر کشور محسوب 
می شویم با سران قوا ملاقات داشته باشیم لذا قریب 
یکسال گذشته و جناب آقای غفوری فرد به عنوان 
رئیس ســال اول دوره ششــم خانه احزاب در این 
خصوص مکاتبه کردم اما نه تنها دفتر رئیس جمهور 
محترم وقت ملاقاتی صورت نداده بلکه پاسخی هم 

به نامه خانه احزاب داده نشده است.

رئیس خانه احزاب 
طی نامه ای به برادر رئیس جمهور:

آقای فریدون!
شما به همه احزاب كشور 

توهین كرده اید

نوه امام خمینی اظهار داشت: در تفکر امام خمینی)ره( ما با 
ظالم تقابل داشته و سر سازش نداریم.

حجت الاسلام سید علی خمینی در مراسم بزرگداشت شهید مدافع 
حرم سردار حاج احمد غلامی که در حسینیه جماران برگزار شد، با بیان 
اینکه در تفکر امام خمینی )ره( ما با ظالم تقابل داشــته و سر سازش 
نداریم، گفت: برخی می گویند فرق حسین فهمیده و داعش چیست؟ 
فرق آنها این است که وقتی مقابله با ظلم مطرح است، استشهاد تدافعی 
و ظالم کش اســت؛ اما وقتی مخالف ستیز شدی می شوی فرد داعشی 
که در بازار بغداد به خود بمب بسته و همه مردم را می کشد. استشهاد 
ما تدافعی بود و در مقابل ظالم ایستادیم؛ اما استشهاد داعشی تهاجمی 
است. استشهاد ما ظالم کش می شود اما استشهاد آنها مطلق کش است؛ 
یعنی همه را می کشــد. لذا از دل تحجر داعشی، قساوت، خون ریزی و 
آدم کشی بیرون می آید و از دل شیعه انقلابی زیباترین حرف هایی که 

امام خمینی )س( در مورد شهید و شهادت زدند بیرون می آید.
نوه امام خمینی افزود: رسانه های خارجی برنامه می سازند و خجالت 
هم نمی کشند، می گویند اینها پول می گیرند. کدام پول ارزش جان آدم 
را دارد؟ من بعضی خانواده های شــهدای مدافع حرم را دیدم فرد بچه 
خود را رها کرده و برای تقابل با تکفیری ها می رود. این موضوع با کدام 

پول قابل مقایسه است؟ در زمان جنگ هم همین است.
وی گفت: غربی ها از اول هم مفهوم شهادت را درک نکرده بودند و 
نمی کنند. همین امروز جمهوری اسلامی خویشتن داری می کند و الا 
اگر پیچ تبلیغات را باز کنند نمی توان جوانان انقلابی را کنترل کرد. در 
این تفکر انقلابی که ما بزرگ شدیم، درست است مشکلات هست اما در 
بزنگاه ها می بینید که هنوز تربیت انقلابی و روح جاری امام وجود دارد و 
گره ها را باز می کند. اگر یک مقدار رها کنیم عاشقان ائمه )علیهم السلام( 

و عاشقان مقابله با ظالمین نمی گذارند که آنها نفس بکشند.
به گزارش جماران، حجت الاسلام سید علی خمینی اظهار داشت: 
بعضی ها با اصل ظلم ستیزی و بعضی ها با مصادیق مشکل دارند و بعضی 
نیز اهمیت را مطرح می کنند. این مسئله جوابی دارد که مسئولین ما 
به آن دادند. جواب این اســت که ما نباید بگذاریم دشــمن به داخل 
کشــور بیاید و آن وقت دفاع کنیم. ثانیا تفکر اســلامی ما و تفکر امام 

مرز نمی شناسد.

حجت الاسلام سید علی خمینی:

تفکر امام خمینی)ره( 
با ظالم تقابل داشته و سر سازش ندارد

خانواده های شــهدای فتنه 88  ضمن یــادآوری اقدامات 
سران فتنه خواستار محاکمه آنها شدند و گفتند: اگر آتش فتنه 
روشن نمی شد کسی هم به کهریزک نمی رفت؛ ما سران فتنه را 

نمی بخشیم.
امیرحسین ذوالعلی برادر شهید امیرحسام ذوالعلی که در فتنه سال 88 
به دست فتنه گران به شهادت رسید در گفت وگو با فارس اظهار داشت: ما  
هرگز سران فتنه را نمی بخشیم و خون شهدای ما با عذرخواهی جبران 

نخواهد شد و سران فتنه قطعا باید محاکمه شوند.
ذوالعلی با اشاره به مشکلات جانبازان فتنه 88 و هزینه دادن مردم در 
سال 88 گفت: با وجود خسارت هایی که فتنه گران به کشور زدند چطور 

سران فتنه باید تطهیر شوند؛ ما هرگز از سران فتنه نخواهیم گذشت.
برادر شهید ذوالعلی ادامه داد: آقایانی که امروز طلبکار شده اند و تازه 
می گویند ما نمی بخشیم به این سوال پاسخ دهند که چه کسی اول آتش 
فتنه را روشن کرد، اگر آتش فتنه روشن نمی شد کسی هم به کهریزک 

نمی رفت و غائله کهریزک هم در کار نبود.
 وی تصریح کرد: زمانی که فتنه گران به دســتگاه امام حســین )ع( 
توهین کردند همه امام حســینی ها به میدان آمدند و از اهل بیت دفاع 
کردند، بنابراین سران فتنه باید به خاطر اقدامات شان در سال 88 محاکمه 
شــوند اما متاسفانه خیلی از این آقایان دولتمرد از فتنه گران طرفداری 

می کنند. ما از سران فتنه نمی گذریم و هرگز آنها را نخواهیم بخشید.
این برادر شهید با اشاره به روحیه برادرش در مواجه با فتنه گران گفت: 
بــرادر من می گفت نباید این افرادی را که به خیابان آمدند، بزنید چون 
آنها فریب خورده اند و این درحالی بود که فتنه گران بر ســر پدر جانبازم 
ریخته بودند و او را می زدند؛  بنابراین موسوی و کروبی چگونه می خواهند 

پاسخ خانواده شهدای فتنه را بدهند.
پدر شهید ذوالعلی در پایان خاطرنشان کرد: چه مشکلات مالی برای 
ما باشد یا نباشد هیچکدام مهم نیست بلکه برای ما مهم حفظ اصول و 

دین است و دل ما فقط به رهبر انقلاب گرم است.
خون فرزندم به گردن سران فتنه است

رقیه زینعلی، مادر شهید حسین غلام کبیری از شهدای فتنه 88 نیز 
در گفت وگو با فارس، با اشــاره به خیانت های سران فتنه در سال 88 و 
شــهادت جوانان از جمله فرزندش اظهار داشت: ما هرگز از سران فتنه 
نمی گذریم و از حق خود در قبال فتنه گران کوتاه نمی آییم و باید تقاص 

خون پسرم را از سران فتنه بگیریم.
زینعلی با تاکید بر اینکه ســران فتنه باید به اشتباهات خود اعتراف 
کنند یادآور شد: سال 88 این همه جوان شهید شدند و به همین دلیل 

افرادی که عامل اصلی این فتنه بودند باید محاکمه شوند.
وی افزود: سال 88 که جنگ و تظاهرات خیابانی درست کردند، کشور 
را به آشوب کشیدند و امثال فرزند من به شهادت رسیدند، خون پسر من 

و جوانان بی گناه این مملکت به گردن فتنه گران است.
زینعلی اظهار داشــت: عذرخواهی سران فتنه جای جوان شهیدم را 
نمی گیرد چرا که پسر من تنها 18 سال داشت و تازه در دانشگاه قبول 
شــده بود و جان من با فرزندم یکی بود اما او راهش را دوست داشت و 

عاشق شهادت بود.
این مادر شهید در پایان گفت: دلگرمی ما به رهبر انقلاب است و ما 
در خون فرزندم موسوی، کروبی و خاتمی را مقصر می دانیم چرا که آنها 
شلوغ کاری کردند و با عزای امام حسین )ع( آنطور رفتار کردند و جوانان 
غیرتی نمی توانستند این وضعیت را تحمل کنند، پسر من که به دست 

فتنه گران به شهادت رسید یک بسیجی نمونه بود.

خانواده های شهید ذوالعلی و کبیری:

هرگز سران فتنه را نمی بخشیم

را بر کف دســت گذاشته و همسر و فرزند خود را 
ترک کرده و بــه اذن پروردگار برای حفظ دین و 
دفاع از امت پا در میدان جنگ گذاشته و به شهادت 

رسیده اند.
وی با اشاره به اینکه دشمن دیگری برای امت 
مسلمان وجود دارد که خدا را قبول دارند اما دیندار 
نیستند، گفت: این دســته از دشمنان اهل فساد 
هستند و با انواع فسادها، دشمن اهداف پیامبران، 
ائمه و زحمات امام )ره( و رهبر معظم انقلاب هستند 
که مردم در این زمینه وظیفه دارند با امر به معروف 

و نهی از منکر اینها را از عمل زشت خود بازدارند و 
همین امر به معروف و نهی از منکر در کتب دینی 

یکی از موارد جهاد مطرح شده است.
گفتنی اســت سردار شــهید احمد غلامی از 
مؤسسان لشکر 10 سیدالشهدا)ع( در دوران دفاع 
مقدس و از مستشــاران زبده نظامی که برای دفاع 
از حریم اهل بیت عصمت و طهارت)ع( به ســوریه 
رفتــه بود، بر اثر اصابت ترکش و بعد از گذشــت 
11 روز کما به جمع شــهدای مدافع حرم حضرت 

زینب)س( پیوست.

محسن رضایی دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام با انتشار 
یادداشتی در صفحه شخصی خود در اینستاگرام، کسانی که وجود 
اقتدار برای پیشرفت کشورها را بلا نیاز می دانند را بی اطلاع نامید.
به گزارش فارس، رضایی در بخشی از یادداشت تاکید کرد: ملت های 
دنیا، به دو رکن اساسی برای بقا نیاز دارند؛ اقتدار و اقتصاد دو بال پرواز 
یا دو موتور پیشرفت جامعه هستند. امنیت و زندگی مردم از اصول اولیه 
حیات جوامع است. تمام کشورها بدون استثنا بر این اساس رفتار می کنند. 

با تضعیف اقتدار ایران اقتصاد درست نمی شود .
این که بعضی می گویند آلمان و ژاپن روی اقتدار سرمایه گذاری نکردند 

از بی اطلاعی آن هاست.
با وجود این که تا ده-بیســت سال پس از جنگ جهانی، نگذاشتند 
آلمان و ژاپن نیروی نظامی و دفاعی داشــته باشند ولی مدت هاست که 
هر دو نیروهای نظامی را جدی گرفته اند. در حالی که ژاپن مرز زمینی با 
هیچ کشوری ندارد وزارت دفاع درست کرده است و هر دو کشور بودجه 

دفاعی چند برابر ایران در بخش نظامی دارند.

محسن رضایی:
وقتی می گویند آلمان و ژاپن

 روی اقتدار سرمایه گذاری نکردند 
از بی اطلاعی آنهاست

مدیرکل دفتر چاپ و نشر وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
از واردات بیش از 130 هزار تن کاغذ به کشور خبر داد و گفت: 

این میزان کاغذ با هدف تنظیم بازار وارد کشور شده است.
به گزارش خبرگــزاری فارس از مشــهد، »محمودرضا برازش« 
پنجشنبه شب در همایش ملی صنعت چاپ در سالن اجتماعات مؤسسه 
فرهنگی قدس با اشــاره به اینکه بر اساس آمارهای موجود، گردش 
مالی صنعت چاپ در جهان 700 میلیارد دلار اســت اظهار کرد: در 
حال حاضر گردش مالی صنعت چاپ ناشی از کتاب در کشور ما پنج 
درصد و گردش مالی این صنعت در بخش نشریات 1۲ درصد است.

وی با بیان اینکه قرار است در سال 1404 رتبه ایران در خاورمیانه 
ازنظر صنعت چاپ، نخســت باشد بیان کرد: متأسفانه در حال حاضر 

رتبه ایران در این بخش پنجم بوده که مطلوب نیست.
برازش با اشاره به چاپ 150 میلیون جلد کتاب در سال گذشته 
و مصرف کاغذ کشــور بین 1/5 تا ۲ میلیون تن اضافه کرد: در سال 
گذشــته علاوه بر مصرف 50 هزار تن کاغذ بــرای چاپ کتاب های 
درســی، برای کاغذ مصرفی روزنامه ها و سایر بخش های موردنیاز نیز 

کاغذ ضروری بود.
وی با اشــاره به افزایش هزینه های جاری و دستمزد کارگران در 
چاپخانه ها هم زمان با کاهش میزان چاپ روزنامه و کتاب در کشــور 
افزود: متأســفانه علاوه بر کاهش درآمد نسبت به افزایش هزینه های 
چاپخانه ها، صنعت چاپ ایران با مشــکل عدم همخوانی دستگاه های 

دولتی با نیاز این صنعت نیز روبه رو است.
برازش به نیاز ایجاد مرکز دقیق آمار در عرصه صنعت چاپ کشور 
تأکید کرد و گفت: صنعت چاپ در عصر حاضر تغییر کرده و در صورت 
وجود مرکز دقیق آمار می توان سود سرمایه گذاری های انجام شده در 

این نوع از صنایع را ارزیابی کرد.

مدیرکل دفتر چاپ وزارت ارشاد خبر داد
واردات بیش از 130 هزار تن کاغذ

 به کشور


